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Features
■ RoHS compliant*

■ Push-pull switch

■ Linear and audio tapers

■ PC board and bushing mount

■ Splash seal

■ Metal bushing and shaft

■ Rotational life: 50k cycles

■ Contact resistance: 100 mΩ
■ Switch rating: 0.25 A

■ Switch life: 15k actuations

■ Contact bounce: 0.1 ms max.

Applications
■ Test and measurement equipment

■ Communications equipment

■ Medical diagnostic equipment

■ Professional audio equipment

Model 54 Panel Control 
with Push-Pull Switch 

Riverside, California - TO BE RELEASED  AUGUST 15, 2011 - Bourns® Sensors and Controls is 
pleased to announce the release of our Model 54 - 1/2 ” Panel Control with Push-Pull Switch.  
This model is an extension of the Model 51/53 Series with an added double-pole, double-throw 
(DPDT) push-pull switch module.
 
This industrial grade product allows the user the fl exibility of a panel control plus push-pull 
switch function in one compact component.  Model 54 is designed for use in various 
industrial, medical and aerospace/avionics applications.

This model is an industrial grade, high-performance alternate to readily available 
consumer grade potentiometers with push-pull switches.   Model 54 is in stock and available through our 
authorized e-Commerce distributors to support your immediate application and design-in requirments.  
Bourns® Model 54 is RoHS* compliant.

Samples and production quantities are now available.  For your convenience, the data sheet is available on the 
Bourns website at www.bourns.com under Industrial Panel Controls.  

Feel free to contact Bourns Customer Service with any questions you may have regarding this product 
announcement.
 

*RoHS Directive 2002/95/EC Jan 27, 2003 including Annex. 

Lori West
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      Компания «Life Electronics» занимается поставками электронных компонентов импортного и 
отечественного производства от производителей и со складов крупных дистрибьюторов Европы, 
Америки и Азии. 

С конца 2013 года компания активно расширяет линейку поставок компонентов по направлению 
коаксиальный кабель, кварцевые генераторы и конденсаторы (керамические, пленочные, 
электролитические),  за  счёт заключения дистрибьюторских договоров 

      Мы предлагаем: 

 Конкурентоспособные цены и скидки постоянным клиентам. 

 Специальные условия для постоянных клиентов. 

 Подбор аналогов. 

 Поставку компонентов в любых объемах, удовлетворяющих вашим потребностям. 
 

 Приемлемые сроки поставки, возможна ускоренная поставка. 

 Доставку товара в любую точку России и стран СНГ. 

 Комплексную поставку. 

 Работу по проектам и поставку образцов. 

 Формирование склада под заказчика. 
 

 Сертификаты соответствия на поставляемую продукцию (по желанию клиента). 

 Тестирование поставляемой продукции. 

 Поставку компонентов, требующих военную и космическую приемку. 

 Входной контроль качества. 

 Наличие сертификата ISO. 
 

       В составе нашей компании организован Конструкторский отдел, призванный помогать 
разработчикам, и инженерам. 

  Конструкторский отдел помогает осуществить: 

 Регистрацию проекта у производителя компонентов. 

 Техническую поддержку проекта. 

 Защиту от снятия компонента с производства. 

 Оценку стоимости проекта по компонентам. 

 Изготовление тестовой платы монтаж и пусконаладочные работы. 
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